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Betreft: Artikel 47 vragen van PVV inzake Inhuizing AZC 

 
Beste wethouder, 

 
Op 28 april 2020 ontvingen wij van u de raadsinformatiebrief aangaande de inhuizing van de het 
permanente asielzoekerscentrum aan de Francois de Veijestraat in Sint Maartenspoort. 
 
Deze brief heeft met name in het licht van de Coronacrisis bij ons een aantal vragen opgeworpen 
die ik u namens de fractie PVV Maastricht wil voorleggen. 
 
Het komt er in principe op neer dat wij het gezien de crisis nog te vroeg vinden om dit grote pro-
ject al vol te stouwen met mensen. Wij hadden liever gezien dat u met het laten bewonen van dit 
grote pand aan de Maas nog even gewacht had tot de crisis voorbij was.  
Wij kunnen het ons zo maar voorstellen dat, mede ook door onwetendheid van de personen die 
er hun toevlucht nemen, dit gebouw en zijn omgeving tot een broeihaard van corona voor Maas-
tricht kunnen maken.  
Wij pleiten er dan ook voor bij u om, zoals u dit beschrijft in deze informatiebrief, het zo gefa-
seerd mogelijk te laten verlopen en misschien zelfs met de wijsheid van wat er al eerder aan het 
begin van de crisis op de Parkweg gebeurd is, het inhuizen nog een tijd uit te stellen. In ieder geval 
tot er een vaccin tegen dit virus gevonden en voorhanden is. 
 
Maar nu onze vragen over de informatiebrief. 
 
1. Welke maatregelen worden er genomen om een uitbraak van Corona in het nieuwe asielzoe-

kerscentrum te voorkomen? 
2. Hoe gaat u om met de eventuele ingezette maatregelen rondom het coronavirus als de huidige 

maatregelen worden verlengd? 
3. Hoe gaat u dit pand, waar oorspronkelijk rond de 650 personen kunnen worden gehuisvest, 

prepareren op de 1,5 meter samenleving? 
4. Hoeveel bewoners kunnen er dan maximaal in het gebouw gehuisvest worden met de 1,5 me-

ter regel in acht genomen? 
5. U schrijft dat de vraag naar opvangplekken hoog blijft en dat u daarom van zin blijft het AZC aan 

de Parkweg open te houden tot november 2021, welke bewoners komen er daar dan? 
 
 
 



 
 
 

6. Bent u het met ons eens dat een inhuizing, gezien de Coronacrisis, kan zorgen voor grote onrust 
binnen de wijk Sint Maartenspoort? Zo ja hou gaat u dit voorkomen? Zo nee, hoe gaat u dan de 
angst wegnemen? 

 
Hoogachtend  

 
Rene Betsch  
Fractievoorzitter PVV Maastricht 


